



ARTIST: VARIOUS ARTISTS

Title: Backlist Vol. 2 – Compiled And Mixed By Ponchmann

Art. Nr.: EVO035

Beatport Exclusive: 09.08.2019

Pre-Release: 19.08.2019

Release Date: 23.08.2019

Publisher: Evosonic Records

Format: Compilation

Offer: Download & Streaming

Teaser Deutsch/English (256 Zeichen)

Ein Jahr genau nach der ersten Compilation steht die dritte an. Wieder ein Jubiläum, das etwas Besonderes verdient. Happy Birthday zum 3-jährigen, wünscht nicht nur Ponchmann, der diesmal die 10 Tracks aus der Backlist ausgewählt und den Mix gemacht hat.

One year after the first compilation, the third one arrives. Another jubilee that deserves something special. Not only does Ponchmann wish Happy Birthday for the 3-year anniversary. It was he who selected the 10 tracks from the backlist and made the Mix out of it.

Beschreibung/Description (1025 Zeichen)

Das 3-jährige Jubiläum von Evosonic Records bringt die dritte Compilation an den Start. Die 2. mit Releases aus eigenem Haus. Backlist Vol. 2. Von Deep House, über Tech House bis zum Techno, ist es auch diesmal wieder Genre übergreifend. Wo Evosonic drauf steht, muss das auch drin sein.

Ponchmann, Matziz, Barbaros, Andy Baar, Francesco Riga, Florian Punzel, The Electronic Advance, Julian Reifegerste, Elektrifizierer, Frank Krumdorf und Chris Maico Schmidt sind dieses Jahr die Gratulanten. Und weil mir der Satz vom letzten Jahr so gut gefiel, wiederhole ich mich gerne: Als wären 10 Tracks nicht schon genug, gibt es noch das Ganze als „Continuous Mix“ oben drauf. Das ist wie die Schokolade auf dem Hotel Kissen, die Überraschung im Ei, die Extra Single zur Doppel LP, der Kaugummi im Eis, das 13. Gehalt oder die Zusatzzahl im Lotto. Das Sahnehäubchen sozusagen. Zusammengestellt und gemixt von Evosonic Radio Mann und Artist, Ponchmann.

The 3-year anniversary of Evosonic Records brings the third compilation into the download and streaming shops. The 2nd with releases from own house. Backlist Vol. 2. From Deep House, through Tech House to Techno, it's again across genres. Ponchmann, Matziz, Barbaros, Andy Baar, Francesco Riga, Florian Punzel, The Electronic Advance, Julian Reifegerste, Elektrifizierer, Frank Krumdorf and Chris Maico Schmidt are the well-wishers this year. And because the phrase from last year also fits this time: as if 10 tracks were not enough, there is still the whole thing as a "continuous mix" on top. This is like the chocolate on the hotel pillow, the surprise in the egg, the extra single for double LP, the chewing gum in ice, the 13th salary or the additional number in the lottery. The icing on the cake, so to speak. Compiled and mixed by Evosonic Radio Man and Artist, Ponchmann.

Track List / Infos:

01. Matziz - Ferry (Barbaros Remix) - 08:17
02. Andy Baar - Keep On (Chris Maico Schmidt) - 07:48
03. Frank Krumsdorf - Good News (Chris Maico Schmidt Remix) - 08:19
04. Francesco Riga - Exhale (Original Mix) - 06:00
05. Elektrifizierer - Von Kopf Bis Fuss (Julian Reifegerste Remix) - 08:21
06. Florian Punzel - Nations (Chris Maico Schmidt Remix) - 07:06
07. Ponchmann - Chouquette (Original Mix) - 06:19
08. Julian Reifegerste - Welcome Home (Original Mix) - 07:46
09. Ponchmann - Fendi (Original Mix) - 06:51
10. Matziz - Ferry (The Electronic Advance Remix) - 06:54
11. Various Artists - Backlist Vol.2 (Ponchmann's Continuous Mix)

<https://evosonic.de/portfolio/evosonic-records-035/>

© Evosonic Records 2019



Chris Maico Schmidt / mike@evosonic.de
Evosonic Radio Vision GmbH & Co. KG
Lankwitzer Straße 19 / 12107 Berlin
T.: +49 2203 5029444 / F.: +49 2203 5029443
evosonic.de

EVOSONIC 
ELECTRONIC MUSIC RECORDS